
 

 

 

Droombeeld kopgroep Vergroening Lage Weide 
 

“Op het Nationaal Congres Klimaatbestendige Bedrijventerreinen is Lage Weide vandaag uitgeroepen 

tot het Beste Bedrijventerrein van Nederland” (bericht op 

www.klimaatbestendigebedrijventerreinen.nl, 18 maart 2026)  

Wat leuk dat je een blik in de toekomst van het vergroende bedrijventerrein Lage Weide wilt 

werpen! Stel je voor. Het is vandaag woensdag 18 maart 2026. En het is net bekend gemaakt: Op het 

Nationaal Congres Klimaatbestendige Bedrijventerreinen is Lage Weide vandaag uitgeroepen tot het 

Beste Bedrijventerrein van Nederland. Hoe dat is gelukt, vertellen we je graag.  

“Lage Weide is het eerste bedrijventerrein van deze omvang die de omslag van een grijs, hard gebied 

met hittestress en wateroverlast heeft gemaakt naar een groen, klimaatbestendig en gezond terrein, 

maar dan mét behoud van de oorspronkelijke bedrijvigheid. Dus er is nog steeds ruimte voor 

ondernemers die in zwaardere milieucategorieën werken. Dat vinden we heel belangrijk, want die 

zijn essentieel voor onze circulaire economie. Als je daarbij bedenkt, dat ons terrein meer dan 50 jaar 

oud is, begrijp je ook dat we soms moesten improviseren en creatief zijn. En dat leverde onder meer 

het volgende op:  

• Meer natuur. De biodiversiteit is weer terug op het niveau van voor de ecologische crisis van 

2024, met meer dan 20 soortgroepen.  

• Meer gezonde en tevreden medewerkers. Het imago van Lage Weide als plek om te werken 

is zelfs met 20% verbeterd.  

• Hogere vastgoedwaarde. Het is de afgelopen jaren nóg aantrekkelijker geworden om grond 

of bedrijfsruimte te bezitten op Lage Weide.  

Als je op Lage Weide kijkt dan zie je hier harde werkers die trots zijn op hun vak. Ze gaan massaal met 

de fiets naar het werk en er zijn gescheiden wegen voor verschillende weggebruikers, met veel (soms 

zelfs eetbaar) groen. Lage Weide is daarmee zeker niet het hipste bedrijventerrein, maar wel 

eigentijds. De trots van de bedrijven die er zitten uiten zich in een grote update in het groen en bij de 

bedrijven zelf. En niet onbelangrijk: het is ook functioneel groen en niet alleen decor. En dat ligt 

precies in de aard van Lage Weide; praktisch en productief.  

Hoe we dat hebben gedaan? Onder meer met de volgende acties:  

• Het aantal bomen is meer dan verdubbeld. De Atoomweg is vervolgens zelfs hernoemd naar 

Laan van Lage Weide  

• De helft van het wegdek is vervangen door groen, terwijl de mobiliteit op Lage Weide juist 

verbeterd is  

• Bij 50 bedrijfspanden zijn zichtbare ecologische voorzieningen getroffen  

• We begonnen met een aantal quick wins, die enthousiasme voor de grotere investeringen 

opleverden, zoals  

• We hebben 10 parkeerplaatsen omgevormd tot mini wildernisjes  

• We hebben het Ondernemerskampioenschap Tegelwippen georganiseerd  

• En we zijn bijna overal gestopt met het intensief bemaaien van openbaar groen  

 



 

 

 

 

Dit is echt een beloning voor een teamprestatie van jewelste. In de eerste plaats voor de 

gezamenlijke ondernemers, die met visie én daadkracht hebben geïnvesteerd in een enorme groene 

upgrade van ons bedrijventerrein. Niet alleen ILW-bestuurders en leden van de werkgroep 

Vergroening, maar ook andere vastgoedeigenaren en werkgevers op Lage Weide hebben hun beste 

beentje voor gezet.  

Maar zeker ook voor onze strategische samenwerkingspartners. Ons initiatief voor de Groene 

Ontwikkelingsmaatschappij Lage Weide is omarmd door Gemeente en Provincie Utrecht en kreeg de 

ondersteuning van verschillende fondsen en partners. Van het Ondernemersfonds Utrecht en IVN tot 

de VNG, die dit als landelijk pilotproject breed draagvlak, kennis én inspiratie hebben gegeven.  

De Green Deal, die we in 2022 hebben gesloten met overheden, ECUB, de Rabobank en anderen, was 

een mooie basis voor die samenwerking. We hebben flinke vorderingen gemaakt met het 

verduurzamen van ons bedrijventerrein, maar we willen nu vooral doorzetten. Onze ambities zijn 

groot. Logisch, want ons commitment aan de SDG’s (Sustainable Development Goals van de VN – 

red.) vergt een lange adem. Het winnen van deze award is dan ook een mooie opsteker, een mijlpaal 

en inspiratie om door te gaan op de ingeslagen weg.” 


